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Z  A  P  I  S  N  I  K 

TRIDESETPRVE  SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

 

 

Datum i vrijeme: 16. srpnja 2020. g.  

Mjesto: škola, kab. informatike (uč. 17)  

Odazvani  članovi ŠO: M. Puharić, R. Luketina, Ž. Matić i M. Maslać. 

Nije se odazvao: P. Talajić, M. Mustapić Glibota i J. Kosović 

Pratili sjednicu: M. Sumić, ravnatelj i T. Doko, tajnik. 

 

 

Sjednicu je po utvrđivanju kvoruma otvorio predsjednik Školskog odbora. Potom je prdložio dostaqvljeni 

dnevni red koji je od strane članova i prihvaćen. 

 

Dnevni red je: 

 

1. Zahtjev ravnatelja za prekid radnog odnosa  

2. Odluka o radovima na uređenju školskih prostorija 

3. Prihvaćanje odluke o početku radova na energetskoj obnovi školske zgrade 

4. Razno 

 

 

AD1) Ravnatelj je članove Školskog odbora izvjestio o potrebi raskida radnog odnosa sa 

nastavnicamaVanjom Alilović radi odlaska u mirovinu i Lidijom Pehar radi prelaska u Srednju školu fra 

Andrija Kačić Miošič zbog objedinjavanja radnog vremena u jednoj školi. 

Članovi Odbora su jednoglasno dali suglasnost ravnatelju za raskid radnog odnosa sa imenovanima. 

 

AD2) Ravnatelj je obrazložio radove koji se trebaju obaviti zbog potrebe objedinjavnaj nastavnog procesa 

na jednoj lokaciji. Školski oidbor je upoznat sa planovima kojnepodržava osnivač koji će rebalansom 

osigurati sredstva za izvršenje potrebnih radova na uređenju kabineta (praktikuma) za elektro i strojarsku 

struku. Uređenjem tih prostorija napustili bi se prostori "ispod mosta" koji se sada koriste za nastavu a 

najmanje što se za njih može reći je da su neuvjetni.  

Planirana srdstav koja će se utrošiti za ove poslove su 468.000.- kn a trebala bi se osigurati kroz 

županijski proračun. Školski odbor je donio slijedeći zaključak: 

"Daje se suglasnost ravnatelju za izvođenje radova na uređenju školskih prostora a prema sredstvima 

dobivenim od osnivača". 

 

AD3) Ravnatelj je iznio stav županijskog ureda o potrebi pokretanja planiranja poslova na energetskoj 

obnovi školske zgrade. Sredstva za to će osigurati osnivač a Školski odbor je dao suglasnost ravnatelju da 

nastavi sa potrebnim radnjama. 

 

 

Ad4). Kako nijedan  član Školskog odbora nije pokrenuo raspravu pod točkom razno sastanak je okončan. 

 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko                Mario Puharić 


